
PROTOKOLL

vid sammanträde den 30/l 1974 
i Djurgårdens IF: s Förtroenderåd på Stadion.

Närvarande: från ÖS: Carl-Hjalmar Bodman,
 Reine Gustafsson, 
 Roland Erixon, 
 Rolf Theblin, 
 Hilding Lövdahl, 
 Kaj Alm, 
 Karl Liliequist, 
Lennart Öberg (adj.)

sektionerna: bandy: Gunnar Dyvik, 
bobsleigh: kontaktman K.L., 
bordtennis: Gert Strid, 
bowling: Ulf Johansson, 
boxning: Harry Wolff, 
brottning: Rune Ylipää, 
cykel: Per-Gunnar Eriksson, 
damidrott: Suzanne Dettner-Mathiasson 
fotboll: Gunnar Lundqvist, 
fäktning: Yngve Arnell, 
handboll: Gillis Florsjö, 
ishockey: Pelle Bergström, 
konståkning: Lars-Erik Löfman, 
orientering: Bertil Wiström, 
skidor/slalom: Bert Ackered

Dessutom närvarande: Ulf Örnhammar (kallad av ÖS), 
Ingvar Norén (revisor). 
Gunnar Rinman (revisor), 
Åke Barrling (fotboll), 
Oscar Bernadotte (fäktning), 
Bengt Lager (fäktning). 
Béla Rerrich (fäktning).

§ 1. Sammanträdets öppnande:
Föreningsordföranden Carl-Hjalmar Bodman öppnade sammanträdet och 

hälsade samtliga närvarande välkomna med tillägget, att detta gällde även 
dem, som utan att vara befullmäktiga representanter för sektionerna, in
funnit sig. Sektionerna uppmanades att i fortsättningen respektera önske
målet att representeras allenast av resp. ordföranden eller annan befull
mäktigad talesman.
§ 2. Närvarolista:

Upprop företogs och närvaro antecknades i enlighet med ovanstående 
förteckning.
§ 3: Dagordning:

Föreliggande dagordning om 8 punkter med möjligher till komplettering 
under sammanträdes gång godkändes.
§ 4: Val:

Till att leda dagens förhandlingar valdes Carl-Hjalmar Bodman, 
till sekreterare för protokollet Karl Liliequist och till justeringsmän för 
detsamma Lennart Öberg och Gunnar Lundqvist, de senare att tillika vara 
kontrollanter vid ev. förekommande voteringar. Härvid antecknades, att 
varje sektion och varje ordinarie ÖS-ledamot innehar var sin röst.
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§ 5: Meddelanden:
Från ÖS lämnades diverse meddelanden, vilka efterföljdes av 

debatt:
a) årsmöte: planeras till tisdagen den 5/11 1974 på ännu ej 

fastställd lokal. Önskemål framfördes om ett glättigare pro
gram än hittills varit fallet. Mera utrymme för damer och 
dans (Suzanne Dettner), mindre utrymme för långa prisutdel
ningar (Rune Ylipää), upprop till tidigare medaljörer att 
ikläda sig sina utmärkelser vid årsmötena (Ingvar Norén) etc.
Det framkom förslag att instifta miniatyrmedaljer, att göra 
en rundfråga inom sektionerna bland resp. medlemmar om varför 
de visade årsmötet bara måttligt intresse (P.G. Eriksson), att 
förlägga årsmötet till fredag/lördag, att utse en festkommitté.
Härefter utsågs denna kommitté att bestå av: Hilding Lövdahl, 
Suzanne Dettner, Lennart Öberg, Gunnar Lundqvist och Yngve Arnell 
med Lövdahl som sammankallande.

b) tidningsutgivning: betonade ordföranden skyldigheten att efter
komma ett tidigare årsmötesbeslut att som grund för en höjning 
av årsavgiften utkomna med en kvartalsnedlemstidning. I prin
cip uttalade sig sammanträdet för att beslutet bör effektueras. 
Under debatten framkom förslag att dela upp årstidskriften 
”Djurgårdaren” både vad beträffar innehåll, format och annons
stock på 2-4 utgåvor pr år. Samtliga närvarande sektions- 
ledare utlovade ett mera helhjärtat stöd än vid tillkomsten 
av den som kvartalstidning planerade ”Djurgår´n Runt”. Det 
meddelades, att ÖS utsett en tidningskomnitté, som snarast 
skall framlägga riktlinjer för tidningsutgivandet.

c) utmärkelser: för att undvika anhopning av utmärkelser vid 
årsmötet, särskilt i fråga om diplom, kan utdelning av dylika 
få förläggas till sektionernas årsmöten eller andra träffar; 
därför betonades vikten av att beställningar och förslag 
på utmärkelsefronterna kommer ÖS tillhanda i god tid.

d) valberedning: efter en kommentar att frågan om en vid års
mötet vald valberedning ej fått korrekt behandling fastslogs, 
att ett tidigare av förtroenderådet gjort uttalande skulle 
förverkligas på sådant sätt: att 5 ledamöter skall ingå i val
beredningen, varav en från vardera av de två största sek
tionerna (fotboll och ishockey).
Härefter valdes: Åke Barrling (fotboll), Pelle Bergström (is
hockey), Bo Hedvall (12 röster), Ulf Örnmarker (9 röster) och 
Lars-Erik Forsberg (8 röster) med Yngve Arnell (7 röster) som 
suppleant.

e) kanslipersonal: det meddelades att kanslisten Sture Danielsson 
frånträder sin tjänst i början av febaruari och att tjänsten 
utannonserats. Bland de c:a 40 talet sökande avsåg ÖS att 
snarast utse den mest kvalificerade. Vid sidan härav har från 
Arbetsmarknadsstyrelsen erbjudits en kvinnlig arbetskraft 
för olika uppdrag inom kanslitjänsten och helt avlönad genom 
AMS-bidrag. Hon träder i tjänst snarast.

§ 6: Stadge-revisions-förslag:

Ett förslag till revision av föreningens stadgar, vilket ut
sänts till bl.a. samtliga sektioner, föranledde revisorsidan att beteckna
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det ”som ett hån not förtroenderådet” att begära dess behandling efter 
bara ett kort varsel. Sekreteraren, som tog på sig ansvaret för att ett för
slag äntligen kommit på bordet, framhöll att avsikten var den, att samman
trädesdeltagarna givetvis skulle ges god tid att penetrera verket i kontakt 
ned resp. styrelser.

Det beslöts, att stadgeförslaget skulle tas upp till prövning vid 
nästkommande sammanträde i förtroenderådet. Sammanträdet fastställdes till 
tisdagen den 23 april 1974 på Stadion med början kl. 19.30.
§ 7: Bingo- och lotteribestämmelser:

Ordföranden betonade nödvändigheten av att samtliga aktuella sek
tioner noga efterlevde gällande bestämmelser i fråga om både sökande av 
tillstånd och handhavandet av rörelsen vad gäller bingo och lotterier. 
Ulf Örnmarker lämnade en mera preciserad redogörelse i fråga om för
ordningarna och framhöll att det fortsättningsvis inte får tolereras, 
att någon sektion eller enskild medlem laborerar vid sidan av den till
satta lotteristyrelsen. Sammansättningen av denna, som tidigare meddelats 
till samtliga sektioner, namngavs till: Lars-Erik Löfman (ordf.), Ulf Örn
marker, Lennart Öberg, Rune Andersson, Stig Annerhög och Bertil Ferséus. 
Lotterstyrelsen skall förelägga sina beslut och åtgärder för Överstyrelsens 
godkännande.

§ 8: Övriga ärenden:

På begäran av Bert Ackered lämnades en orientering om aktuell instruk
tion för hur kontaktmannaskapet mellan sektioner och ÖS skall fungera.

Snabbare och mera kontinuerlig leverans av styrelseprotokoll från 
sektionssammanträden framfördes som ett önskemål. Som mönster härutinnan 
nämndes fotboll och konståkning. Som avskräckande exempel framhölls också 
existensen av några sektioner, ej namngivna, som ej levererat ett enda 
sammanträdesprotokoll.

Kaj Alm orienterade om Överstyrelsens tilltänkta uppställande av 
priser till sektionerna att tillfalla en KM-vinnare, bäste man, bäste 
ledare eller dyl.

Ackered hälsade samtliga sektioner välkomna till orienteringens och 
slaloms friluftsstuga i Höjden för konditionsträning, bastu etc.

§ 9: Avslutning:
Ordföranden tackade för visat intresse och hälsade de närvarande 

välkomna att vid en smörgås och ett glas öl fortsätta diskussionen om 
och kring föreningens framtidsutveckling.


